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Bereikbaarheid met  
openbaarvervoer: zie 
www.brabant.nl/busentaxi 

Bij brief van 22 juli 2016, ingekomen op 22 juli 2016, heeft u namens de CDA 

fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Deelt u de mening van het CDA dat een ‘Brabantse’ etappe in de Tour de 
France een geweldige impuls geeft aan de top- en breedtesport in Brabant én 
aan de Brabantse economie? 
Antwoord: 

Ja, grote internationale topsportevenementen, zoals de Tour de France, zorgen 

voor een behoorlijke economische en sociaal-maatschappelijke spin off in de 

provincie en daarmee een impuls aan de top- en breedtesport, met name de 

wielersport en de Brabantse economie. Dit blijkt eveneens uit diverse eerdere 

onderzoeken naar de spin off van dergelijke evenementen (uitgevoerd door de 

Werkgroep Economische Spin off topsportevenementen). 

In het nieuwe Sportagenda 2016-2019 “Brabant beweegt” zetten wij ook in op 

het pro actief verwerven van grote en buitengewone sportevenementen. Dit doen 

we in samenwerking met o.a. de BrabantStad-partners.  

Met dergelijke sportevenementen is echter een forse investering gemoeid; zowel 

van de overheid als van marktpartijen. Dergelijke investeringen vallen buiten de 

beschikbaar gestelde financiële middelen voor de nieuwe Sportagenda. Of de 

benodigde investering zich verhoudt tot het economische én sociaal-

maatschappelijke rendement, is de vraag. Voorstellen voor dergelijke 

evenementen worden separaat door het college van GS aan Provinciale Staten 

voorgelegd. 
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2. Bent u bekend met de lobby van de provincie Limburg om de finish van een 
Touretappe naar Limburg te halen? 
Antwoord:  

Ja.  

 

3. Denkt u dat de kans op een Touretappe op Nederlands grondgebied groter 
is, wanneer de lobby daartoe zo breed mogelijk, dus vanuit meerdere 
Nederlandse overheden, wordt gevoerd? 
Antwoord:  

Ja, dat wil zeggen dat een goede lobby vanuit Nederland zeker de kans 

vergroot. Dit is de reden dat wij als Provincie Noord-Brabant deelnemen aan de 

netwerkorganisatie “Kracht van Sportevenementen” o.l.v. NOC*NSF. 

Anderzijds beslist uiteindelijk de eigenaar van de Tour de France (Amaury Sport 

Organisation, A.S.O.) over de toewijzing. Om als start- of finishplaats in 

aanmerking te komen moet een etappeplaats passen in het door A.S.O. 

ontworpen etappeschema. Naast financiële argumenten gaat het ook om het 

opbouwen van een langdurige relatie tussen de etappeplaats en de A.S.O.  

 

4. Bent u bereid om, als Brabants college van Gedeputeerde Staten, de 
Limburgse lobby actief te ondersteunen met als doel een (deel van een) 
Touretappe naar Brabant te halen?  
Antwoord:  

Dit voegt weinig toe, aangezien de Provincie Limburg al jaren aan het lobbyen 

is voor deze Touretappe. Wil Brabant een partner in een dergelijk traject zijn, 

dan vergt dat een langer durende en gerichtere lobby.  

 
5. Bent u bereid om een plan hiertoe, inclusief financiële kaders, middels een 
concreet voorstel aan Provinciale Staten voor te leggen? Indien ja, wanneer mag 
Provinciale Staten dit voorstel, bijv. in de vorm van een bidbook, verwachten? 
Antwoord:  

Gelet op het antwoord op vraag 4 achten wij een Statenvoorstel in dit geval niet 

zinvol. 

 
6. Ingeval vertrek, route of aankomst van een Touretappe in Brabant in 2017 
niet mogelijk blijkt, bent u dan bereid om naar Limburgs voorbeeld te gaan 
lobbyen voor vertrek, route of aankomst van een etappe in een volgende edities 
van de Tour de France dan wel van andere grote wielerrondes als de Giro 
d’Italia of de Vuelta? 
Antwoord:  

Wellicht. Inmiddels hebben wij in BrabantStad-verband afgesproken om 

proactief topsportevenementen naar Brabant te halen. Dit betekent dat wij 

samen met de steden middelen en personeel beschikbaar stellen voor het voeren 

van lobbyen en netwerken voor buitengewone topsportevenementen, die een 

grote bijdrage leveren aan de sociaal-maatschappelijke en economische 

versterking van onze provincie.  

In deze ambitie maken wij ook een inventarisatie van onze kansen als Brabant 
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om een van de drie grote wielerrondes naar de Provincie te halen. 

 
7. Bij een positief, bevestigend antwoord op vraag 6: bent u bereid om een plan 
hiertoe, inclusief financiële kaders, middels een concreet voorstel aan Provinciale 
Staten voor te leggen? Indien ja, wanneer mag Provinciale Staten dit voorstel, 
bijv. in de vorm van een bidbook, verwachten? 
Antwoord: 

Als zich een concrete kans voordoet zullen wij – zoals bij aanname van de 

Sportagenda reeds met Uw Staten overeengekomen – een voorstel (inclusief 

plan of bidbook) voorleggen aan Provinciale Staten. Op dit moment kunnen wij 

echter geen concrete datum noemen; een en ander is afhankelijk van de kansen 

die zich daadwerkelijk voordoen. 

  

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk mw. ir. A.M. Burger 
 

 


